



10% Discount on Joining HKRMA Event 參與協會活動九折優惠

- ◆ Enjoy one time 10% discount on joining seminars or workshops in 2020 (except AGM, luncheon, summit and annual dinner)
尊享一次九折優惠參與協會於 2020 年內舉辦的研討會或工作坊 (周年大會、午餐會、高峰會及周年晚宴除外)
- ◆ Eligible for new Full Member and new Individual Associate Member only
以上只適用於新公司會員及新個人聯席會員

2-year & 3-year Membership Special Offers 2-3 年會籍特別優惠

- ◆ Event coupons equals to 5% (2-year) and 10% (3-year) of total membership fee. The coupons can be used for joining HKRMA events or advertisement service. (Eligible for new Full Member and new Individual Associate Member only)
可獲得相等於總會費總金額 5% (2 年會籍) 及 10% (3 年會籍) 的活動優惠券。優惠券可用於參加 HKRMA 活動或廣告服務。(適用於新公司會員及新個人聯席會員)
- ◆ 20% discount (2-year) and 40% discount (3-year) for advertising with HKRMA. (Eligible for new Associate Member)
可享 8 折(2 年會籍)及 6 折(3 年會籍)HKRMA 廣告服務折扣優惠。(適用於新聯席會員)

Free “Quality E-shop Recognition Scheme” 免費參加“優質網店認證計劃”

Eligible for new Full Member - E-tailer only

以上只適用於新公司會員 - 網上零售商以上只適用於新公司會員及新個人聯席會員

Free Promotional Opportunities 免費宣傳機會

- ◆ One guaranteed free solution showcase opportunity
尊享一次免費方案展示機會
- ◆ One free online button on HKRMA official website for one month or HKRMA e-Newsletter for one issue
尊享一次免費按鈕廣告於協會網頁宣傳一個月或協會電子報一期
- ◆ Eligible for new Associate Member only
以上只適用於新公司聯席會員

20% Discount on Booking HKRMA Venue 租用協會場額外八折優惠

NOTE 備註

- ◆ The above incentives are only applicable to new members in 2020.
以上入會優惠只適用於 2020 年之新會員。
- ◆ Please contact HKRMA for details of the special offers, which are subject to the Terms & Conditions. HKRMA reserves all rights to make the final decision in case of any disputes.
所有優惠受條款及細則所限，詳情請與協會聯絡。如有異議，香港零售管理協會保留一切最終決定權。